

Announcement of the opening of candidacy for membership in the Board of Directors of Greenstone Kuwait Investment Advisors K.S.C.C.

اعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة لشركة جرينستون الكويت للاستشارات الاستثمارية ش.م.ك.م

Greenstone Kuwait Investment Advisors K.S.C.C. announces the opening of candidacy for the election of a complementary Board member and an independent Board member to complete the remainder of the current Board term, whose term expires in 2021, as of the date of this announcement and for a period of two weeks.

Any person who wishes to run for membership of the Board of Directors must meet the requirements for candidacy according to the terms of the nomination regulations referred to in Book Five, "Securities Activities and Registered Persons" of the executive regulations of the Capital Markets Authority Law No. 7 of 2010, and their amendments. Any applicant for nomination must meet the minimum requirements set out in Appendix (10) of the aforementioned Book and fulfill the conditions and requirements that we must comply with in accordance with the law and the company's Articles of Association.

Therefore, those wishing to put forward their candidacy must submit applications to the company's office (Kuwait - Al-Mirqab - Shaima Tower - Tenth Floor - Office No. 8) during the official working hours or apply electronically through the system by clicking 'Apply' within the specified period.

تعلن شركة جرينستون الكويت للاستشارات الاستثمارية ش.م.ك.م ، عن فتح باب الترشح لانتخاب عضو مجلس ادارة مكمل و عضو مجلس إدارة مستقل لاستكمال باقي مدة المجلس الحالي التي تنتهي مدته في العام 2021، وذلك اعتبارا من تاريخ هذا الاعلان و لمدة اسبوعين.

فعلي من يرغب في الترشح لعضوية مجلس الادارة وتتوافر لديه متطلبات الترشح وفق شروط ضوابط الترشح المشار اليها في الكتاب الخامس " أنشطة الأوراق المالية والأشخاص المسجلون" من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة اسواق المال رقم 7 لسنة 2010، وتعديلاتهما، علي ان يتوفر لدي المتقدم للترشيح الحد الادني من المتطلبات الواردة بالملحق (10) من الكتاب المشار اليه ومستوفيا شروط و الطوابط الوجب نوافرها حسب القانون و النظام الاساسي للشركة.

لذا علي الراغبين في الترشح تقديم الطلبات لمقر الشركة الكائن (الكويت - المرقاب - برج شيماء - الدور العاشر - مكتب رقم 8) خلال اوقات العمل الرسمية او التقديم إلكترونياً من خلال النظام بالنقر فوق "تقديم" في المدة المحددة .